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Föreningen 

Ridklubben Gullhov 

Måkerud, 548 74 Gårdsjö 

Plusgiro 559016-1 

Swish 123 275 23 01 
 

Redovisningsperiod och firmatecknare 

Fr.o.m. 2022-01-01 t.o.m. 2022-12-31 

Sabina Blomgren, ordförande och Marie Nordström, kassör. 

 

Styrelsens sammansättning 

ordförande   Sabina Blomgren 

vice ordförande  Helena Kiss 

kassör    Marie Nordström 

sekreterare   Annika Van Dorpel 

ledamot   Johanna Valegård 

ungdomsledamot  Ida Nordström 

suppleant   Johan Sanfridsson 

suppleant   Rolf Andersson 

ungdomssuppleant   Stephanie Kiss 

 

 

Tävlingssektionens sammansättning 

Inger Bald 

Beata Persson 

Åsa Karlsson 

Johanna Valegård  

Anette Isaksson 

 

 

Ungdomssektionens sammansättning 

ordförande  Ida Nordström 

vice ordförande Stina Blomquist 

sekreterare   Stephanie Kiss   

kassör   Tilda Ivarhag 

suppleant  Fanny Valegård 

suppleant  My Valegård 
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Revisorer 

Beata Persson och Helena Svensson. Suppleant Maria Sääf. 

 

Valberedning 

Anna Rolfsdotter (sammankallande) och Nils-Erik Valegård. 
         

Årsmöte 

Årsmöte hölls den 20 februari 2022 i Gårdsjöbygdens hus, Gårdsjö. Detta var 

välbesökt och det bjöds på sedvanliga förhandlingar med efterföljande fika. 

            

Styrelsens möten 

Vi har under året haft 11 protokollförda möten. Dessa möten har hållits i klubbstugan 

i Måkerud.  

Under hela året har vi använt oss av slutna grupper på Messenger där vi kan ta snabba 

beslut samt ventilera olika problem. 

 

Medlemsantalet 

2022 hade vi 97 medlemmar.  

 

Medlemsavgifter 

Junior   300:- 

Senior  350:- 

Familj  625:- 

Stödmedlem  100:- 
 

Ridskolan 

Vid årets början hade vi sju hästar i stallet (Lassie, Lillis, Manna, Verner, Lio och 

Fina) varav en var inlånad (Billan).  

Under året har vi sålt två hästar, Verner pga. att han blev 20 år och behövde gå i 

pension. Lillis såldes pga. att hon inte höll för verksamheten och därför fick det bättre 

som privathäst.  

Vi har köpt in två nya, Troja(för innestående pengar p.g.a. återlämnande av annan 

häst)  och Calle. Vi har även lånat ytterligare en häst, Eclaire.  

 

Under sommaren var alla hästar på bete men vi fick ta hem Troja och Lio tidigare 

p.g.a. sjukdom. Vi har haft problem med kolik under vintern vilket resulterat att två 

hästar varit inlagda på Skara hästakut vilket varit mycket kostsamt men nödvändigt. 

 

Vid årets slut hade vi 8 hästar i stallet(Lassie, Manna, Lio, Troja, Fina och Calle) 

varav två är inlånade (Billan och Eclaire). 
  

Varje vecka har det varit ca 45st ordinarie ridande i kvällsgrupperna. Totalt har det 

varit ca 60 uppsittningar per vecka.  
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Under våren började vi med specialgrupper. Den första var tömkörning och den andra 

var hoppning. Dessa specialgrupper omfattar fyra tillfällen vardera.    

  

Vi har fortsatt att låta hästskötarna ha stalltjänst på lördagar samt att de turas om att 

vara stallvärd varje kväll när vi har lektioner. Under året har vi haft ett samarbete 

med ett par olika HVB-hem.  

 

Det har varit lördagsridning med tio barn, varannan lördag. 

 

Idrottslyftet 

Idrottslyftet har inte varit aktiva under 2022. 
 

          

Ridläger 

Klubben har haft två dagridläger för barn och ett för hästskötarna.  

 

Arbetsdagar 

Under maj hade vi en arbetsdag som blev en riktig succé. Med hela 37 deltagare fick 

vi väldigt mycket gjort. 
 

Evenemang och aktiviteter 

Tömkörningskurs  

Grönt kort kurs 

Maskeradhoppning 15/4 

Ridborgarmärket 23/4 

Klubbdressyr 26/5 

Halloween-hoppning 5/11 

Deltog på julmarknad 4/12 och sålde salami, bingolotter m.m. 

Julshow 17/12 där hästskötarna hade en uppvisning, käpphästhoppning och tomten 

kom och delade ut klappar till alla barnen. 
 

Evenemang och aktiviteter av ungdomssektionen 

Käpphäst-fix 

Påsk-aktivitet 16/4 med äggjakt och ridning 

Tre st uteritter 14/5, 29/5, 2/10 

Käpphästhoppning 4/9 och 18/6 med insamling till barncancerfonden 

Spökvandring och femkamp 4/11 
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Försäljning 

Newbody   18 674:- 

Grillkol      6020:- 

Ölandsplast      5960:-  

Delikatesskungen     4888:- 

Bingolotter   29 993:- 
 

Total vinst av försäljningar blev  65 535kr. 

Stort TACK till er alla som har hjälpt till!! 

 

 

SISU / Ridsportförbundet 

Helena och Johan har gått en kurs i föreningsteknik med tema årsmöte. Helena och 

Sabina har gått en kurs om att söka bidrag. Inger har gått en kurs med temat att guida 

hästar och ryttare mot specifika mål. 

 

Information 

Det har varit extra roligt att klubben återigen har en ungdomssektion. De har 

arrangerat många aktiviteter som varit mycket uppskattade.  

Vi har haft en sponsorgrupp som har arbetat med att få fram fler sponsorer och tryckt 

upp nya reklamskyltar. 

Trots att vi i år bara fick ut halva föreningsbidraget, pga. att det blev fel året innan, 

har vi lyckats vända på ekonomin. Efter två riktigt tunga år gör vi ett plusresultat och 

kan nu börja tro på framtiden igen.  

 

Vi har gått från att arrendera sex boxar till åtta. Som alla andra kämpar vi med ökade 

energikostnader och skenande foderpriser.  

 

Vi har tagit fram klubbkläder med vår logga på.  
 

 

          

Verksamhetsmål för 2023 

Fler ridande elever 

Fler medlemmar 

Fler tävlingar 

Fler aktiviteter 

Fler engagerade föräldrar 

Fler kurser 
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Slutord 

Vi i styrelsen tackar alla våra medlemmar och även icke medlemmar för er hjälp och 

engagemang. Vi vill även tacka våra sponsorer för era bidrag samt kommunen som 

stöttat oss genom föreningsbidrag och investeringsstöd.  

Vi ser fram emot 2023 och tror att vi fyller en viktig funktion i kommunen och vill 

gärna fortsätta med det i framtiden. 

 

 
 

 

 

Sabina Blomgren   Helena Kiss              Marie Nordström 

 

_____________________         ___________________  ________________ 

Ordförande    Vice ordförande   Kassör 
 

 

 

Annika Van Dorpel  Johanna Valegård   Ida Nordström 
 

_____________________ ____________________  ________________ 

Sekreterare        Ledamot        Ledamot 

 

 
 

 

 
 


